
 يلآ بحس/ةينامتئلاا ةقاطبلاب ةصاخ ىوكش جذونم

 :يـف تيوكلا
 :ةقاطبلا لماح مسا

Transaction Date ةيلمعلا خيرات Transaction Amount ةيلمعلا غلبم Merchant Name رجاتلا مسا

• The transaction was cancelled, and I have been charged for it (attached
the cancellation notification)

 )ءاغللإا راعشإ قفرم( اهتميق باستحا تو ,ةاغلم ةيلمعلا •

• I have been charged more than once for the same transaction  ةيلمعلا سفن نع ةرم نم رثكأ يباسح نم مصلخا ت •
• A credit reversal has been issued by the merchant to my favor, but the

amount wasn’t credited into my account (attached a copy of the credit
reversal)

 يباسح يـف هديق متي ملو ,رجاتلا نم غلبلما دادرتسا دنتسم ملاتسا ت•
 )دادرتسلاا دنس ةروص قفرم(

• I have settled the transaction in another method;” cash, cheque, other
credit card” (Attached proof of payment)

 )عفدلا تابثإ قفرم( "ىرخأ ةقاطب ,كيش ,اًدقن" رجاتلل ىرخأ ةقيرطب دادسلا ت •

• Received goods didn’t match the description/of poor quality/ defective /
inappropriate for intended purpose

/ رارضأ اهب / ةئيدر ةيعون تاذ / تافصاوملل ةقباطم ريغ ةملتسلما ةعاضبلا •
 اهل صصلمخا ضرغلل ةمئلام ريغ

• I haven’t received the goods / services, and I contacted the merchant
(attached a copy of the merchant’s response)

	رجاتلاب لاصتلاا تو ,ةمدلخا / ةعاضبلا ملاتسا متي مل•
 )رجاتلا در نم ةخسن قفرم(

• I didn’t receive the requested amount from the ATM machine during the
withdrawal transaction

 بحسلا ةيلمع ءانثأ يللآا بحسلا زاهج نم بولطلما غلبلما ملاتسا متي مل•

• I received only a portion of the requested amount from the ATM
machine during the withdrawal transaction

 بحسلا ةيلمع ءانثأ يللآا بحسلا زاهج نم بولطلما غلبلما نم ءزج ملاتسا ت•

• I didn’t conduct or authorize any of the abovementioned transactions
and the card was:
• In my possession at all times 
• Lost/stolen from me and was/wasn’t reported to the bank

نأ نوك اهيلع قفاوأ ملو ,هلاعأ ةروكذلما تايلمعلا نم يّأ ءارجإب مقأ مل•
	:ةقاطبلا
	تقولا لاوط يتزوحب تناك•
 كنبلا غلابإ متي مل / ت دقلو ,ينم تدقفُ / تقرس دق•

Declaration & Undertaking:  :دهعتو رارقإ
1. I undertake to provide the bank with the supporting documents as

requested within 5 working days, and failing to do so within the said period
will result in losing the right to dispute the above-mentioned amounts. 

2. I understand that the bank may refund the amount in good faith and if the
bank didn’t do so or if it was revealed after taking the necessary actions
that the abovementioned transactions were valid and authorized by me, I
authorize the bank to deduct the full amount that was refunded to my
account from my below mentioned account. If my account has insufficient
funds, I undertake to deposit the same amount within 3 working days. 

3. I agree to deduct any fees from my below mentioned account as per the
applicable procedures at the bank.

 ديقتلا مدع لاح يـفو ,لمع مايأ ٥ للاخ ةبولطلما تادنتسلماب كنبلا ديوزتب دهعتأ.1
 .هلاعأ ةروكذلما غلابلما ىلع ضارتعلاا يـف يقح ىغليُ ,ةروكذلما ةدلماب

 نم كنبلا نكمتي مل اذإو ,ةين نسحب يباسح ىلإ غلبلما در كنبلا ناكمإب نأ كردأ.2
 ةروكذلما تلاماعلما نأ ةبسانلما تاءارجلإا ذخأ دعب هل يبت اذإ وأ ,غلبلما دادرتسا
 يباسح نم مصخي نأب كنبلا ضوفأ يننإف ,يلبقِ نم ةضوّفمو ةحيحص هلاعأ
 ديصر دوجو مدع لاح يـفو .يباسح ىلإ هدر ت يذلا غلبلما لماك هاندأ روكذلما
 .لمع مايأ ٣ نوضغ يـف غلبلما سفن عاديإب دهعتأ ,يباسح يـف فٍاك

 ةعبتلما تاءارجلإل اًقفو ,هاندأ روكذلما يباسح نم تلاومع ةيأ مصخ ىلع قفاوأ.3
 .كنبلا ىدل

Account Number:  :باسلحا مقر
Phone Number: فتاهلا مقر: 
E–mail:  :ينورتكللإا ديربلا

Cardholder Signature:  :ةقاطبلا بحاص عيقوت

Note: Disputes over deducted amounts shall be considered within 15 days 
from the transaction posting date. The Bank reserves the right to approve or 
reject the submitted disputes by customers beyond this time limit.   

ماً من تاريخ  وي غل المخصومة خلال ١٥  م النظر فـي الشكاوى الخاصة بالمبا تي حوظة : لم
ق بالموافقة أو رفض الاعتراضات المقدمة من العملاء بعد هذه المد ة لحا صم, وللبنك  لخا

Bank Swift: GULBKWKW -   ص.ب الصفا ة  الرمز البريدي الكويت Kuwait Zip Code 13032 هاتف:  22082000
nit  - Head Office  -  Al Qi

Safat PO Box.  3200 Paid up capital KD 320,053,429.200Tel: +965

Complaints U - Mubarak Al Kabeer Street  -  Floor 4  -  Email:  Complaintsunit@gulfbank.com.kw    :الــطابــــق الــــــراب ع  الـبــــريـــد الإلـــكـــــتـــــرونــــي
رأ س المال المدفوع دك   Commercial Reg .8347

شـــــارع مبــــــارك الكــــــبيــــــرـــــر    
.Gulf Bank K.S.C.P سجل تجاري  بنك الخليج (ش.م.ك.ع)

-   blaوحــــدة الـشــــكـــاوى:   الفـــرع الرئــــيسـي,     الــقـــــبــــلة
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Credit/Debit Card Dispute Form 

Kuwait: 
Cardholder Name: 

Card Number: 
Kindly verify the following deductions on my mentioned card, and take the 
necessary actions to refund these amounts (if possible). Please provide copies 
of the sales purchase vouchers for the said transactions and I agree to deduct 
the applicable charge of KD 3 /- per copy from my above-mentioned card, if 
the transaction is proven to be valid. 

م البطاقة : قر
الإجراءات  واتخاذ  المذكورة,  بطاقتي  من  المخصومة  تالية  لا المبالغ  من  تحقق  لا جى  ري
ى أن يتم تزويدي بنسخة من إيصالات الشراء  لع بالغ (إذا أمكن).   لما ناسبة لإعادة هذه  لما
من  نسخة  لكل  كد  خصم العمولة البالغة ٣  على  ق  فا و أو ,ة  المذكور اصة بالعمليات  لخا

اقتي المذكورة أعلاه فـي حال صحة العملية المشكو بحقها.   طب
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